

VIJIM K4 桌面直播灯说明书(钉装)

材质:80g书纸, 双面印刷
尺寸:90*130mm

前言 感谢您购买本产品
重要提示 请认真阅读本说明书
警告 请按照本产品放置在有腐蚀性化学物品的地方, 以免产品受到腐蚀, 被腐蚀可能引起产品故障。
K4 桌面夹式直播灯

物品清单: 平板灯*1, 电源适配器*1, 云台支架*1
安装示意图 将云台支架安装到合适的平台上, 顺时针旋转拧紧。
将平板灯安装到云台上, 将孔对准螺丝, 顺时针旋转拧紧。

灯体视图 ① LCD显示屏, ② 亮度调节按钮, ③ 色温调节按钮, ④ 电源开关, ⑤ DC插座
规格参数 白色 96颗, 功率 19.5W, 亮度 4500LUX / 1m, 显指 CR95+, 色温 3200-5600K

保修条款(中文) 本公司对产品提供为期一年的质量保质期, 质保内容和细节, 请登陆我们的网站www.ulanzi.com。
重要说明: 请保留您的购买单据及保修卡, 确定您购买的供应商资料都在此单据内。
Shenzhen VIJIM Technology Co., Ltd. Inspection Qualified

Foreward Thank you for purchasing the VIJIM
Instructions Please read this product manual carefully.
WARNING Do not place the product in a place where there are corrosive chemicals to protect the product from corrosion, corrosion may cause the product to malfunction.
K4 DESK MOUNT LED VIDEO LIGHT
User Manual Please read this manual sheet before using

Intended Use The user has read the instructions of this manual.
Packing List: Panel Light*1, Power Adapter*1, Extend Pole with Ballhead*1
Installation Instruction: Clamp the extend stand properly and clockwise turn the screw tight the clamp.
Align the screw hole with the screw, install the panel light on the ballhead and clockwise turn the light to tight the light

Light Body Overview ① LCD Display Screen, ② Brightness adjust Knob, ③ Color temperature adjust Knob, ④ Power Knob, ⑤ DC interface
Function and Display 1.Power on /Off Switch the power on/off Knob to "ON" to turn on the light.
Product configuration Light Beads White 96PCS, Power 19.5W, Illuminance 4500LUX / 1m

Service Warranty (EN) We offer one-year product warranty.Underwarranty For details and details, please visit our website www.ulanzi.com.
Important: Keep your original sales receipt. Be sure the dealer has written on it the date, serial No. of the product. This information is required for warranty service.
Shenzhen VIJIM Technology Co., Ltd. Inspection Qualified

序文 VIJIMの製品をご購入いただきありがとうございます
ヒント 仕様書をよくお読みください
警告 腐食を防止するために、腐食性化学品のある場所に本製品を置かないでください。腐食された製品は故障を引き起こす可能性があります。
K4 机上クリップ 生放送ライト

製品リスト: ライト*1, 電源アダプタ*1, 雲台*1
インストール手順 雲台棒を適切なプラットフォームに取り付けて、時計回りに締めます。
ライトを雲台棒に取り付けて、穴をネジに合わせて、時計回りにロックします。

ライトビュー ① LCD表示画面, ② 輝度調節ボタン, ③ 色温度調節ボタン, ④ 電源スイッチ, ⑤ DCノット
機能と表示 1.電源スイッチ ソフトライトの電源ON / OFFスイッチをON側に回すと、ソフトライトがONになります。
製品パラ ビーズ 白い 96個, 功率 19.5W, 照度 4500LUX / 1m

アフターサービス 弊社は、製品の1年間の品質保証時間を提供しています。保証内容と詳細については、当社のウェブサイトをご覧くださいwww.ulanzi.com。
重要説明: 購入時の領収書と保証書を保管し、購入したサプライヤー情報が領収書に記載されていることを確認してください。
Shenzhen VIJIM Technology Co., Ltd. Inspection Qualified